
Motion av Johan Nilsson och Lars Svärd (alla M) 
om att införa kameraövervakning ä västra Söderort

Trygghetsarbetet är en central del för en storstad som Stockholm, och det är viktigt att våra 
invånare känner trygghet i sin närmiljö. Samtidigt begås det även de facto fler brottsliga 
handlingar, men de är svåra för Polisen att utreda.

Polisen har tillfälligt kameraövervakat i Västerort och funnit försöket lyckat.

Efter oroligheter i områden som Sätra, Bredäng, Älvsjö, Västertorp och Fruängen anser vi att 
det är lämpligt att även kameraövervaka centrala och våldsutsatta platser i västra Söderort. 
Kameraövervakning hindrar inte alltid brottslighet, men underlättar efterföljande 
brottsutredning. Vi anser också att kameraövervakning bara är ett av flera medel för att 
minska kriminaliteten och öka tryggheten.

Det är Polisen som fattar beslut om de vill använda kameraövervakning och det är 
Länsstyrelsen som beviljar tillstånd för övervakningen. Men staden bör vara pådrivande i 
frågan och ta initiativ till en ökad kameraövervakning. Västra Söderort kan vara en lämplig 
plats att bedriva försöksverksamhet på vid sidan om Västerort där brottsligheten trots allt är 
väsentligt högre.

När vi tittar närmare på tänkbara platser finns det många ställen i västra Söderort som skulle 
kunna behöva kameraövervakning. Antingen därför att det begåtts många brott på dessa 
platser, eller för att medborgarna känner en stor otrygghet här. Staden som besitter data om 
medborgarnas trygghet, bland annat genom stadsdelarnas lokalkännedom, skulle kunna hjälpa 
Polisen att föreslå platser. Staden som en stor fastighetsägare kan också bistå Polisen med 
möjlighet att etablera övervakningskameroma.
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Med anledning av ovanstående föreslår vi
att kommunfullmäktige beslutar att aktivt verka för utökad kameraövervakning i

västra Söderort, i enlighet med denna motion.

Stockholm den 2017-08-14

Lars Svärd (M)


